
 

SFO-forældrerådsmøde  

Torsdag den 15. juni 2023 kl. 16:30-18:30 

Dagsorden 

 

Sted: Rundhøjskolens personalerum 

Mødedeltagere 
 
x = til stede 
a = afbud 
f = fraværende uden afbud 

Jeanne Andersen (forældrerepræsentant) x 

Magdalena Maggie Kurpioch (forældrerepræsentant) a 

Marie Konzack Møller (forældrerepræsentant) x 

Kennet Jakobsen (forældrerepræsentant og suppleant) f 

Dorthe Theibel (medarbejderrepræsentant) x 

Anita Hedegaard Malling (SFO-fritidspædagogisk leder) x 

Louise Barner Jensen (SFO-leder) a 

  

   

Referent:  AHM 

 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Velkomst m/ gennemgang af 

dagsorden v Anita 

 

2. Valg af referent 

 

Anita skriver referat. 

3. Godkendelse af referat fra sidste 

møde 

Godkendt. 

 

 

 

4. Nyt fra SFO 
4.1. Status i SFO (Anita/Dorthe) 
4.2. Renovering af SFO og nybygning 

(Anita) 

4.3 Status på SFO-Børneråddet - tiltag 

(Anita) 

4.1 Fantastisk udemåned og dejlig afslutning med 

sommerfest, med virkelig stor forældre opbakning. Det er 

SFO virkelig glade for. Børnene vil fortsat gerne være ude 

og har hovedsageligt øje for de aktiviteter der tilbydes 

udenfor.  

 

Vi har fået en ny pædagogstuderende Eda, som skal være 

her indtil 1. december, og Marlene er hendes 

praktikvejleder 

 

Vi har lige afholdt pædagogiske planlægningsdage i SFO 

og udover praktiks planlægning af næste SFO-år. Og 

årshjul, havde vi vigtige og relevante drøftelser omkring 

vores fælles pædagogiske retning i SFO. 

 

4.2 Der er gode tiltag i støbeskeen – og SFO får to nye 

lokaler som det ser ud på papiret nu. 

 

4.3 Vi har haft et par gode møder hvor børnene kom med 

super forslag til forbedringer i SFO og også har haft 



 

konkrete ønsker som er blevet effektueret. Blandt andet er 

vores venne-bænk blevet malet og taget i brug og børnene 

fik slush-ice og popcorn til sommerfesten, som de havde 

ønsket.  

5. Evaluering af deltagelse i 

skolebestyrelsesmødet d. 19/5 

5.1. Marie og Anita deltog 

5.1 Vi havde gode drøftelser omkring det digitale liv i både 

SFO og skole og gennemgik de retningslinjer der allerede 

er på hjemmesiden. Hele mødet omhandlede punktet om 

digital dannelse og forskellige tilgange og holdninger blev 

hørt. Overordnet, var der enighed om at det kunne være 

en god ide at have et værdisæt omkring det digitale liv, 

der er ens for både fritidsliv og skole.  

 

Lotte vil gerne deltage i et SFO- forældrerådsmøde på et 

tidspunkt for at tale om hvordan vi formaliserer 

samarbejdet mellem skolebestyrelse og SFO-forældreråd 

fremadrettet.   

 

6. Dato for SFO forældrerådsvalg 

og beslutning angående format  

6.1 Der skal være valg og Jeanne og Marie genopstiller 

begge. Vi afholder valg i forbindelse med høstfest i SFO i 

september. 

Dato for høstfest/SFO-forældrerådsvalg er torsdag d. 28 

september kl. 15. 

 

7. Evt.  Sukkerpolitik – SFO-forældrerådet vil gerne komme med 

nogle anbefalinger i forhold til retningslinjer. Vi har ikke 

sukker nogen politik i SFO.  

 

SFO-forældrerådet har haft henvendelser omkring ikke- 

kendte ansigter i SFO. Anita vil sørge for at melde ud i 

nyhedsbrevet omkring nyansatte i SFO. 

 

 


